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            Eindhoven, april 2022 
 
 

De agenda voor april en mei 2022 

 

14 april 2022 om 14 uur. De jaarvergadering in FAB28. 

 

Elke woensdagmiddag vanaf 14.00 uur: Inloop in FAB28 

Elke woensdagmiddag kunt u van 14 tot 16 uur een kop koffie of thee komen drinken. U kunt een 
gezellig praatje houden met elkaar, u kunt een kaartje leggen als u er zin in heeft, en er zijn andere 
mogelijkheden die kunnen worden onderzocht en die mogelijk zijn. Koffie en thee zijn gratis. 
 

13 april Paasstukjes maken 
In samenwerking met FAB28 is er tijdens de inloop van 13 april de mogelijkheid om paasstukjes te 
maken. Inclusief koffie/thee en iets lekkers kost dat €12,50. Inschrijven t/m 7 april bij Stelly Jansen. 
 

21 april en 19 mei 12.00 uur: Lunch in FAB28 

Voor € 6,50 kunt u aanschuiven.  
De betaling is ter plaatse tijdens de lunch. 
Mocht u toch niet kunnen op donderdag 
dan kunt u zich uiterlijk dinsdag van tevoren 
nog afmelden zonder kosten. Omdat we 
natuurlijk vooraf inkopen moeten doen, 
moet u er rekening mee houden, dat een 
afmelding op woensdag of niet komen 
opdagen op donderdag zal leiden tot een 
verzoek (in de vorm van een rekening) om 
toch de € 6,50 te betalen. 

We vragen u wel om u voor 
maandag 18 april daarvoor aan te melden bij Stelly Jansen (06-30106164) of Jo 
Steijlen (040-2119096). Voor de lunch van mei is 16 mei de laatste 
mogelijkheid om u op te geven. 
 

Energietoeslag 

U heeft in het nieuws misschien al gehoord van de mogelijkheid om een energietoeslag te ontvangen 
als uw inkomen laag is. 
Sommige mensen krijgen die toeslag automatisch omdat ze al een uitkering van de gemeente krijgen, 
maar anderen moeten die zelf aanvragen. 
In Eindhoven loopt dat via de aanvraag voor de Meedoenbijdrage. Daarvoor heeft u wel een e-
mailadres nodig en een DigiD. Zie de website van de gemeente www.Eindhoven.nl.  
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De toekomst van onze afdeling 
Bij dit Infobulletin treft u ook de uitnodiging aan voor de jaarvergadering van KBO-afdeling Stratum. 
In die vergadering wordt ook uw aandacht gevraagd voor een onderwerp dat de toekomst van onze 
afdeling mee zal bepalen. 
De afgelopen maanden is in het bestuur veel gesproken over de samenstelling van de bevolking van 
Stratum, over de binding die we hebben met de diverse buurten in Stratum en de organisaties die 
actief zijn in Stratum. En over nog heel wat meer. 
Om daar een beeld van te geven, heeft Thijs Stroeks, een van onze leden, al die gedachten, gegevens 
en activiteiten geordend en op een inhoudelijk te bespreken manier bij elkaar gezet. 
De notitie zal tegelijk met de agenda en dit Infobulletin verspreid worden via de ons bekende e-
mailadressen zodat iedereen er kennis van kan nemen en tijdens de vergadering kan meepraten. 
Krijgt u deze notitie niet per e-mail, maar wilt u hem wel hebben, dan staat in de agenda hoe u hem 
kunt aanvragen. 
 
 

Kunnen we nog busreizen organiseren? 
Een heet hangijzer in onze bestuursvergaderingen was de afgelopen tijd het al dan niet organiseren 
van een busreis, of busreizen. Dan ging het niet over de wenselijkheid van het organiseren van zo’n 
dagtrip voor onze leden. Dat zouden we zonder meer graag willen doen. We zien daar de 
meerwaarde heel duidelijk van in. Een dagje in een andere omgeving met bekenden en onbekenden, 
gezellig en weer eens wat anders. Maar er zijn beperkingen die ons behoorlijk parten spelen. 
Allereerst is daar de hoogte van de prijzen die worden gevraagd door de busmaatschappijen. Heel 
begrijpelijk dat de prijzen flink zijn gestegen, de bedrijven hebben het zwaar gehad tijdens de 
afgelopen twee jaar dat ze niet konden rijden en de huidige brandstofkosten zijn ook niet misselijk. 
Om u een idee te geven. Een reisje zoals we dat in het verleden konden organiseren voor een euro of 
zestig, is al gauw tien tot twintig euro duurder geworden. 
In het verleden hebben we tijdens een jaarvergadering afgesproken dat we niet meer dan zestig euro 
zullen vragen en dat een eventueel tekort dan door de afdeling zou worden bijgepast. Als dat voor 
een groep van zo’n veertig mensen om 5 euro per persoon gaat, ben je dan als afdeling 200 euro 
kwijt uit de kas. Maar als dat dan gaat om bijvoorbeeld 15 euro per persoon, dan hebben we het al 
gauw over meer dan 500 euro uit de kas van de club. Dat is een bedrag gelijk aan de contributie van 
meer dan 20 leden. Dat vinden we toch wel erg veel. 
Moeten we dan gewoon de prijs over de deelnemers per persoon omslaan en dan bedragen tot 
misschien wel €80,- vragen? Dat kan natuurlijk, maar we weten maar al te goed, dat dat voor een 
behoorlijk deel van onze leden een fiks bedrag is, een onoverkomelijk bedrag misschien wel. 
We zijn er kortom nog niet uit. We hopen op reacties uit de vereniging, positief of negatief, een 
richtinggevende reactie. 
Als we een reis kunnen organiseren dan streven we naar een datum in september, 8 of 22 
september.  
Natuurlijk zijn ook alternatieve ideeën van harte welkom. Een aantal uitstapjes die met eigen vervoer 
te regelen zijn, kunnen misschien wel net zo fijn zijn.  

 
 
 


